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INNKALLING ÅRSMØTE  
Nord-Hålogaland Elghundklubb, Årsmøte for 2024 
22. Februar 2025, kl.18:00    Scandic hotell, Narvik. Møterom. 
 
Innkalling skrives ikke ut til utdeling i møtet !!  Ønskes papirutgave må du ta med selv ! 
 
 

SAKSLISTE 
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Sak 2 Godkjenning av saksliste 

Sak 3 Valg av møteleder, som overtar behandling av nedstående punkter. 

Sak 4 
Godkjenne eller nekte stemmerett for medlemmer,  
samt gi observatører rett til å være til stede. 

Sak 5 Oppnevne referent 

Sak 6 Oppnevne tellekorps 

Sak 7 Oppnevne to representanter til underskrift protokoll 

Sak  8 Behandle styrets årsberetning 

Sak 9 Behandle styrets årsregnskap/ Revisorberetning 

Sak  10 Innkomne saker 

Sak 11 Vedta medlemskontingent 

Sak 12 Arbeidsplan og budsjett 

Sak 13 Valg - ved valgkomité 
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Sak 1, Godkjenning av innkalling sendt pr. epost 7. februar og publisert på FB. 
Vedtak: 

 
Sak 2, Godkjenning av saksliste 
Vedtak: 

 
Sak 3, Valg av møteleder – som overtar behandling av nedstående punkter: 
Vedtak navn: 

 
Sak 4, Godkjenne eller nekte stemmerett for medlemmer, samt gi observatører 
rett til å være til stede. 
Vedtak: 

 
Sak 5, Oppnevne referent 
Vedtak navn: 

 
Sak 6, Oppnevne tellekorps 
Vedtak navn: 
Vedtak navn: 

 
Sak 7, Oppnevne to representanter til underskrift protokoll 
Vedtak navn: 
Vedtak navn: 
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Sak 8: 
ÅRSBERETNING NORD HÅLOGALAND ELGHUNDKLUBB 
Styret har bestått av: 
 
Nestl./ Sekretær: Merete Pedersen Lyngmo Styremedlem: Jan Thore Olsen 
Kasserer:  Reidulf Halvorsen  Varamedlem: Petter Antonsen 
Styremedlem:  Knut Helge Fenes  Varamedlem: Jon Ødegård 
Leder:    Erwin Jacobsen 
        
Året 2024 har for klubben vært et år preget av mye aktivitet. 
Det å drive en elghundklubb er såvisst ingen sprint. Det er mer som et maraton, hvor det 
kontinuerlig arbeides med å drifte aktiviteter og utforske bedre måter å drive på, vurdere 
nye aktiviteter og stadig forsøke å ha en klubb som er attraktiv for våre medlemmer.  
Dette føler jeg vi langt på vei har oppnådd. Å få delta i et styre med aktive og dedikerte 
styremedlemmer, gjør ledergjerningen lett å utføre.  
 
Styret har etablert en messenger-gruppe hvor det føres løpende dialog om større og mindre 
ting som diskuteres mellom styremøtene. Enkelte vedtak gjøres der, for så å bli formelt 
spikret og referatført i styremøter. Styret har behandlet 26 saker på 4 møter. 
 
 
Det er også etablert en messenger-gruppe med lederene for «The Big Five»  
De fem nordligste klubbene, for løpende dialog om ting som er aktuelt for oss i nord.  
 
«Storebror» TROEHK har vi et godt og utstrakt samarbeide og løpende dialog med.  
Selv om vi er en liten klubb er det såvisst mange av våre medlemmer som arbeider iherdig 
med kvaliteten på hundene sine. NHEHK-medlemmer «ranet» i år til seg øverstplasseringer 
hos TROEHK sine resultatlister 2024 på følgende prøver: 
1 dags bandhund Kristoffer Gundersen Pareli   92 poeng. 
2 dags bandhund Merete Pedersen Lyngmo   76/83 – 159 poeng. 
1 dags løshund Dag Ivar Hansen    87,5 poeng 
2 dags løshund Jan Håvar Nymo    75/91,5 – 166,5 poeng. 
I tillegg hadde flere av våre medlemmer plasser på resultatlistene til TROEHK.  
Gratulerer, godt jobba! 
 
Aktivitetsplan for året utarbeides og ajourføres kontinuerlig av Knut Helge.  
Denne deles med naboklubber for å unngå kollisjoner, og ligger også til grunn for det som 
legges på hjemmesiden av aktiviteter.  
 
Den tradisjonelle Sørfjordhelga ble dessverre avlyst i år. Men Sørfjorden var likevel i bruk. 



Nord Hålogaland Elghundklubb, årsmøte 2024 

side 4 
 

8-9 Juni stod Reidulf og Knut Helge i bresjen for å leie inn Leif Ole Bygdnes som kursholder 
for sportrening. Vellykket arrangement, nyttige innspill på dagtid, og som vanlig ble det 
trivelig rundt bålet på kveldstid.  
 
 
 
 
 
NM løshund uttak ble gjort basert på historiske resultater. Jon Ødegård la ned mye arbeide i 
å produsere et excel-ark som blir nyttig å ha for fremtidige vektinger for uttak.  
Sterke resultater fra alle hundene som var nominert for å representere klubben.  
Når NM dato opprant, kunne dessverre ikke øverst nominerte hund delta. På grunn av at 
situasjonen ble oppdaget så sent, var det også umulig for reserven å rekke flyreisen nedover.  
Dessverre opplevdes situasjonen som noe «ureint trav». Det har vært ført vikarierende 
argumentasjon på flere arenaer, som styret ikke har kunnet ta til følge. 
Et begredelig tilfelle for både reserve, klubben og elghundnorge som sådan.  
Som dessverre har blitt lagt merke til, langt utenfor vår klubb.   
Styret og forbundsstyret arbeider nå for at slikt kan «kureres» på sikt. 
Uansett får vi bare se det positive i at vår NM-dommer Jan Håvard Nymo tok seg tid til å 
reise nedover, og håpe at utbyttet var verdt turen. Så ser vi fram til neste NM løs i 2026. 
 
På tampen av blodsporsesongen ble det etablert ei blodsporgruppe som skal bidra til 
ytterligere aktivitet på dette området. Både for sportrening sammen og samordning av noen 
til å legge spor for og med. Erfaringsutveksling og å dra inn nybegynnere, erfarne og ellers de 
som vil øve eller lære mer om dette.  
 
På tampen av 2024 og starten av 2025 har klubben, ved Elin Olsen og Merete, arrangert 
utstillingstreninger på Sortland. Klubben har leid lokaler hos Rocka hundetrening som et 
kostnadsfritt medlemstilbud.  
 
Styret jobber med planlegging av kurset «Ettersøk videregående» iløpet av første halvdel 
2025.      
Styret vil for prøvesesongen 2025, i samråd med prøveledere, ha fokus på rutinemessig 
avvikling av dommersamlinger før sesongstart i de ulike prøveformene.  
 
Bjerkvikutstillinga 4. februar 2024, 70 påmeldte       Jämthund 14 stk.                                
Dommer:         Rune Tyvold, Norge                   Norsk elghund grå 32 stk. 

Norsk elghund grå valp 7 stk. 
Ringsekretær: Kari Anne Lundberg    Norsk elghund sort 12 stk.  
Skriver: Beate Anette Sørum Stamnes             Norsk elghund sort valp 1 stk. 
         Svensk hvit elghund valp 2 stk. 
        Svensk hvit elghund 2 stk.  
 
Det ble for første gang avholdt vinterutstilling i NHEHK, noe som viste seg å være en suksess 
ut ifra påmeldingsantall. Utstillingen ble avholdt i Bjerkvik hvor vi fikk leie hallen for å holde 
innendørsutstilling. Til tross for at værgudene ikke ville stå oss bi denne helgen så var det 
mange som tok turen både for å stille hund, men også for å være tilskuere.  
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Det krever mye folk og dugnadsånd for å arrangere utstilling selv om vi valgte å gjøre 
Bjerkvikutstillinga noe «enkel». Det skulle vise seg å være noe utfordrende å få nok folk til å 
stille i komitéer, men i siste liten kom det flere til – også ikke-medlemmer av NHEHK.  
Vi ønsker å takke alle som hjalp oss å gjennomføre denne utstillingen!  
BIS resultater: 

1. B/F Tale av Jeskefjell, NEG    3. Lauvøyas Varg, Jämt 
2. Bjørgaskogens I Nikko, NES    4. Frikk, SHE 

Utstilling Sandsletta 27. Juli 2024    25 påmeldte   
        Eurasier valp 1 stk 
Dommer: Elin Normannseth, Norge    Finsk Lapphund valp 3 stk 
Ringsekretær: Kristin Pedersen    Norsk Elghund grå valp 2 stk 
Skriver: Cicilie Berntsen     Jämthund 1stk 
        Norsk elghund grå 13 stk 
BIS-resultater:       Norsk elghund sort 2stk 

1. Fort Hjort Ero, NES     Svensk hvit elghund 2 stk 
2. Torslias Balder, NEG     Østsibirsk Laika 1stk 
3. Star Treassure Pidde, SHE 
4. Athuken´s TB Betsy, Jämt 

 
 

I forbindelse med samletprøve blodspor på Sandsletta ble det også I år arrangert utstilling på 
fredag ettermiddag. Påmeldingen til denne utstillingen har tidligere år vært noe laber så i år 
valgte vi å åpne påmelding for valper fra gruppe 4(dachs), 5(spisshunder), 6(drivende- og 
sporhunder) og 8(spaniel og retrievere) da dette er raser som ofte er representert på 
blodsporprøver, slik at disse fikk tilbud om utstilling fredag og treningsspor lørdag og søndag. 
Det ga noen ekstra påmeldinger, men ikke mange.  
Litt stas at alle BIS-plasseringer i år var medlemmer av NHEHK – vi gratulerer! 
På grunn av lav påmelding på utstillingen på Sandsletta har vi valgt å flytte denne utstillingen 
til vinteren 25, slik at Bjerkvikutstillingen blir en 2-dagers, håper dette vil øke interessen.  
 
Samletprøve Blodspor, og utstilling Sandsletta 2024. 
Utstilling og spor helg på Sandsletta ble avviklet av primus motor Merete, med godt hell med 
været. Et kjempearrangement hvor det fredag ble avviklet utstilling med 25 påmeldinger. 
Samla blodsporprøve 24 stykk lørdag og 22 stk. Søndag. 6 fersksporprøver. Knut Helge hadde 
ansvaret for 6x2 ekvipasjer på treningssporing. 6 dommere bidro, 4 sporleggere og 2 
aspirant/ elever. 
 
Dag 1        Dag 2 
AK 15 stk(2 premieringer)     AK 13 stk( 2 premieringer) 
EK 7 stk (2 premieringer)     EK 7 stk (2 premieringer) 
2 stk ikke møtt      2 stk ikke møtt 
 
Resultatene denne helgen var ikke de beste, men til tross for det ble det en trivelig helg med 
fellesmiddag både fredag og lørdag hvor alle deltakere og funksjonærer deltok.  
Grillhytte ble leid lørdag kveld for sosialt samvær og gode diskusjoner.  
 
Elghundprøve 1-dags separat Bandhund: 
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Det ble i løpet av sesongen gjennomført 8 bandhundprøver, hvorav 5 premieringer – alle 
1.premier.  
Raser representert på bandhundprøver: 
4 stk NES, 2 NEG og 2 jämt. 
Vi har i år hatt 4 dommere som har dømt bandhundprøver. Jan Thore Olsen(prøveleder) 
Svein Kåre Kristiansen, Svein Kyrre Jakobsen og Merete Pedersen Lyngmo.  
Da vi ser en økende interesse for bandhundprøver, har vi valgt å søke om ref.nr på 2-dagers 
separat bandhundprøver i 2025.  
 
 
Ettersøksprøver – Blod- og ferskspor 
Blodspor Bevegelig 36 stk 
Ferskspor Bevegelig 31 stk 
 
Dommere ettersøk: 
Merete Pedersen Lyngmo  (Prvl.) Leif Gøran Høve  Rune Lyngmo  
Jan Thore Olsen. (NKK rep.)  Arve Holstad   Rita Grønbeck  
Jan Håvar Nymo   Birgitte A.B. Pedersen Kristin Pedersen 
Sindre Myrland   Svein E.B. Pedersen  Ivar Johansen 
 
I tillegg har Knut Helge Fenes gjort en hederlig innsats med å gjennomføre sin utdanning som 
ettersøksdommer og ble ferdig høsten 24. Han har vært en ressurs for oss denne sesongen 
som sporlegger og vi ser fram til å få han med i dommerkollegiet til våren! 
 
Løshundprøver:  
17 prøver. Jaktprøvesesongen var i år utvidet i begge ender.  
Ref.nummer både August og ut Januar måned. Dette gjentar vi neste sesong.  
Prøver avviklet av følgende dommere: Dag Ivar Hansen, Jan H. Nymo, Erwin Jacobsen og 
Helge Jakobsen.  
Prøveleder: Dag Ivar Hansen  NKK Rep. Jan Håvard Nymo 
 
Elgsporprøver:  - 
 
Løshund 1 dags separat:  
Løshund 2 dags separat: - 
 
Vi gratulerer alle sammen med flotte resultater !  
 
Aversjonsdressur sau:  4 samlinger,  totalt xx ekvipasjer gjennomført.  
Aversjonsdressur rein: Styret har arbeidet mot å få til aversjonsdressur vinter/ vår 2025.  
 
Medlemsutvikling, betalende medlemmer: 
109 stk betalende medlemmer.  
Medlemstallet har vært stabilt rundt 100 de siste årene. Kanskje kan vi håpe på en økning.  
 
Ingen nevnt, ingen glemt!  Styret i NHEHK ønsker å takke alle som har bidratt med engasjert 
innsats i klubbens aktiviteter !   
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Vi ser fram til fortsatt godt samarbeide med Dere og vår nærmeste naboklubb TROEHK.  
 
Styret  
Nord Hålogaland Elghundklubb 
 

Vedtak sak 8 Årsmelding:  
 

Sak 9: 
Årsregnskap:   Regnskapet fremlegges uten innstilling. Av Reidulf Halvorsen, kasserer.  
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Revisjonsberetning: 
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Vedtak sak 9 Årsregnskap og revisjonsberetning:  
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Sak 10: 
Innkomne saker + RS Saker: 
 
Styret har sett, og vil normalt sett se «romslig» på den formelle fristen på 4 uker for 
innkomne saker.Det er ikke registrert innkomne saker fra medlemmene til årsmøtet.  
 
10.1 Fellesinnspill vedrørende digitale kurs/ møter fra de nordligste områdeklubbene.  
10.2 Digitalisering av medlemsbladet Elghunden. 
10.3 Årsmøte tid og sted 2026.  

 
 
 
Sak 10.1: 
 
Styrets innstilling er at årsmøtet støtter forslaget som fremlagt, sendes RS.  
Likelydende fremlagt for de respektive styrer og årsmøter:   
 
Felles innspill RS 2025 vedrørende digitale kurs/møter fra områdeklubbene Finnmark, 
Troms, Nord-Hålogaland, Salten og Helgeland EHK.  
Vedtatt i de respektive områdeklubbers årsmøter. 
 
Områdeklubbene i nord har et ønske om at RS tar stilling til gjennomføring av kurs og 
hvorvidt elektronisk gjennomføring vil være mest hensiktsmessig.  
 
Dette ønsker klubbene grunnet lange avstander og vi ser flere klare utfordringer å skulle ha 
fysisk deltakelse på kurs, f.eks prøvelederkurs. For oss hersker det ingen tvil om at 
gjennomføring av et slikt kurs på Teams er det beste alternativet.  
 
Områdeklubbene og forbundet har visse økonomiske rammer vi må forholde oss til. Vi er 
nødt til å prioritere og vi ønsker fortrinnsvis å bruke midlene vi har tilgjengelige på aktiviteter 
for våre klubbmedlemmer. Det er ikke gunstig for oss å sende enkeltpersoner på et dagskurs 
til mer sentrale steder i landet med tanke på reise med fly og opphold med hotell, i tillegg til 
tidsbruk på en slik reise. For å illustrere; ei flyreise tur-retur nord koster gjerne 6000 kr. For 
oss er det ønskelig at våre midler i mest mulig grad kan brukes til vårt hovedformål - å være 
til nytte i avl og utvikling av hundemassen, samt det som gir våre betalende medlemmer noe 
tilbake.. Nord er blitt en svært populær turistmagnet og hoteller og fly belastes dertil. Vår 
klubbaktivitet og prøver lar seg sjeldent gjennomføre på Teams, mens teoretiske kurs og 
møter derimot lettere lar seg gjennomføres digitalt. 
 
 
Forskning og kartlegging som er gjort etter koronaepidemien viser at møter og undervisning 
på elektroniske plattformer ble løst på en tilfredsstillende måte og over alle forventninger. 
Det er blitt gitt tilbakemelding på godt læringsutbytte og en undervisningsplattform som ga 
mersmak. Etter epidemien er både hjemmeundervisning digitalt og hjemmekontor blitt 
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utbredte løsninger som de fleste er fornøyd med. Undervisere har tilpasset seg, vært 
fleksible og funnet gode undervisningsmetoder som fungerer digitalt. Antagelser om at 
tradisjonell undervisning gir det beste læringsutbyttet og at kvaliteten går ned på 
undervisning som gjennomføres på Teams må vi derfor kunne se bort i fra når så mange 
andre lykkes med denne undervisningsformen.  
 
Vi undrer oss derfor over argumentene mot å gjennomføre digitale kurs. Vi ser at forbundet 
ønsker å imøtekomme oss på å sende en kursholder nord, men på grunn av argumentene vi 
presenterer mener vi at det heller ikke vil være en fullgod løsning. Å avholde et slikt kurs gir 
en unik mulighet for deltagelse og felleskap, god læring og erfaringsutveksling og den 
muligheten vil vi ikke gå glipp av. Men vi mener at en digital løsning vil være en like god 
løsning som fysisk tilstedeværelse.  
 
For underskrivende områdeklubber er det ønskelig at organisasjonen videre kan ta et 
prinsipielt førstevalg å gjennomføre møter og kurs på en slik måte som ikke belaster tid, 
økonomi og miljø i unødvendig stor grad. Vi foreslår at RS kan stille seg bak dette og at det er 
ønskelig å gjennomføre kurs og møter digitalt og på elektroniske plattformer i større grad 
enn i dag og at forbundet videre kan jobbe med å utvikle gode digitale pedagogiske 
undervisningsløsninger. Det finnes i dag god informasjon og anbefalte pedagogiske metoder 
som kan benyttes og disse kan forbundet benytte seg av. 
Områdeklubbene er også åpne for at det er mulig å arrangere fysiske møter og kurs der det 
lar seg gjøre og som blir planlagt i god tid. For eksempel kan dette kombineres med f.eks. RS 
møter ved å legge til en dag ekstra når man først er på reise.  
 
Vi håper på en konstruktiv debatt og en løsning som vil være det beste for organisasjonen.  
 
Finnmark Elghundklubb 
Troms Elghundklubb 
Nord-Hålogaland Elghundklubb 
Salten Elghundklubb 
Helgeland Elghundklubb 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sak 10.2: 
RS Sak 2025 -  Styrets instilling er å støtte forbundsstyrets innstilling 1 og 2 beslutning.  
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Dersom delt løsning vedtas, forbeholdes retten til å reservere NHEHK til kun elektronisk.  
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Sak 10.3: 
Årsmøte 2025: 
Styrets innstilling er at neste årsmøtedato fastsettes til.    Lørdag 28. Februar 2026.   
 
I henhold til tidligere vedtak om rullering av sted, er styrets forslag at årsmøtet avholdes på 
Sortland, og at styret har fullmakt til å fremforhandle beste vilkår med evt.hotell eller lokale. 
 

Vedtak sak 10.1 Digital plattform for kursing, fellesutspill :  
 

 
Vedtak sak 10.2 Prinsippavgjørelse bladet ELGHUNDEN:  
 

 
Vedtak sak 10.3 Årsmøte tid og sted 2026:  
 

 
 
Sak 11:  
Medlemskontingent: 
 
Styrets innstilling: 
NHEHK har ikke tradisjon eller ønske om å være kostnadsdrivende for medlemskontingenten.  
Klubben har sunn økonomi, styrets innstilling er at den % vis kontingentandel lokalt beholdes 
uforandret. Vurderes neste år, siden året har vært preget av større aktivitet, både på utgift 
og inntektssiden.  
 

Vedtak sak 11:  
 

 
 
 
Sak 12: 
Aktivitetsplan / Budsjett: 
 
Det planlegges med kursing av aversjonsinstruktører.  
Samt fullføring av utdanningsløp 3 løshunddommere.  
Har medlemmene ønsker, er det bare å formidle, så kan styret ta tak i det!  
Styret ber årsmøtet om økonomisk fullmakt for realistiske innspill som fremmer økt aktivitet i 
klubben.  
 
Styrets innstilling er at prisene for aktiviteter holdes uforandret ett år til.  
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Milepæler år for år: 
2024: 
Oppdatere Brreg   Erwin    Gjennomført 
Seminar prøveleder løshund  Dag I + Jan Thore  Gjennomført 
Utstilling Bjerkvik   Merete   Gjennomført 
RS deltakelse    Erwin    Gjennomført 
Oppdatere / ny hjemmeside  Leif H./ Wiggo M.  Gjennomført 
Hundesamling Sørfjord  KHF    Avlyst 
Aversjonsinstruktør   KHF    Påbegynt 
Sportrening – helg?   Reidulf - KHF   Gjennomført 
Utdanning ettersøksdommer  KHF    Gjennomført 
Utdanning løshunddommer(e) Petter, Bård, JE Solberg Påbegynt 
Ledermøter    Leder    Gjennomført 
Dommermøter løs   Dommere   Gjennomført 
Dommermøter bånd   Dommere   Gjennomført 
Dommermøter Blod/ Fersk  Dommere   Gjennomført 
Årsmøte 2023    Alle    Gjennomført 
 
 
2025: 
Oppdatere Brreg   Leder    : 
Utstilling Bjerkvik   Merete   : 
RS deltakelse    Styret    : 
Ettersøk videregående kurs  Styret    : 
Oppdatere hjemmeside  Wiggo M   : 
Hundesamling Sørfjord  Styret    : 
Aversjonsinstruktør   KHF    : 
Utdanning løshunddommer(e) Petter, Bård, JE Solberg : 
Hundepeilere nye løs.dommere Styret    : 
Ledermøter    Leder    : 
Dommersamling løs   Styret/ Prøveleder  : 
Dommermøter løs   Dommere   : 
Dommersamling bånd  Styret/ Prøveleder  : 
Dommermøter bånd   Dommere   : 
Dommersamling Blod/ Fersk  Styret/ Prøveleder  : 
Dommermøter Blod/ Fersk  Dommere   : 
Årsmøte 2023    Alle    : 
 
 
Prisliste aktiviteter pr. 1/1-2025 
 
Utstilling     450,- 
Utstilling valp    300,- 
Blodsporprøve   500,- 
Fersksporprøve   500,- 
Bandhundprøve  1000,- 
Løshundprøve   1000,-           
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Vedtak sak 12 – Aktivitetsplan/ Budsjett:  
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Valg 2025: 
Valgkomitéen har bestått av: Morten Eriksen, Jan Håvar Nymo og Hans A. Kristoffersen. 
Styret anmodet valgkomité om å igangsette sitt arbeide. De fikk samtidig distribuert vedtatt 
instruks og liste over personer på valg. Valgkomitéen har løpende dialog pr. telefon under 
arbeidet.  
   
Valgkomité gis ordet og fremlegger sin innstilling til årsmøtet: 

Valgkomiteens forslag til styre og andre verv i Nord-Hålogaland elghundklubb 
på årsmøtet den 22.02.2025.  

Verv: Navn: Status: 
Valgkomite 
forslag: 

Innkommne 
forslag: 

Valg 
Vedtak: 

Leder Erwin Jacobsen På valg 
Gjenvalg 1 år 
Erwin Jacobsen    

Nestl/ 
Sekr. Merete P. Lyngmo På valg 

Gjenvalg 2 år 
Merete P.Lyngmo   

St.medl. Knut Helge Fenes IPV -    

Kasser. Reidulf Halvorsen På valg 
Gjenvalg 2 år 
Reidulf Halvorsen   

St.medl. Jan Thore Olsen IPV -    

Vara Petter Antonsen På valg 
Gjenvalg 2 år 
Petter Antonsen   

Vara Jon Ødegård IPV -    

Revisor Leif Gøran Høve På valg 
Nyvalg 1 år 
Remi Reinholdtsen   

V.Revisor Bjørn Roald Høve IPV Nyvalg 1 år    

Valgkom. Morten Eriksen IPV 1 år igjen   

Valgkom. 
Hans Arne 
Kristoffersen På valg 

Gjenvalgt 3 år 
Hans A. Kristoffersen     

Valgkom. Jan Håvar Nymo IPV 2 år igjen   
Alle kandidater er forespurt og har takket ja til vervet.  
 
Svolvær 21.01.2025  
 
Valgkomiteen:  
Morten Eriksen 
Jan Håvard Nymo 
Hans Arne Kristoffersen 
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Valg av Representanter til RS i NEKF: 
 
Lørdag 26.april 2025 på Quality Airport Hotel Gardermoen 
Tradisjonelt har styret hatt fullmakt til beslutning om utsending(er) til RS.  
 

Vedtak: 
Representanter RS : 

 
 
 
 
 
 
 
Underskrift Protokoll:  
 
Sted:    Dato:    Klokkeslett: 
 
 
 
Signatur       Navn med blokkbokstaver 
 
 
 
Signatur       Navn med blokkbokstaver 
 
 


